

Re.: The new arrangement of using "Vaccine Pass" when entering specified venues of Youth Square starting from 24 February 2022

主題: 由 2022 年 2 月 24 日起進入青年廣場指定場地前使用「疫苗通行證」的最新指引

Dear Hirers,

In accordance with the Government's detailed implementation arrangements for "Vaccine Pass" announced on 21 February 2022, all visitors are required to actively present their vaccination record or Exemption Certificate and the relevant QR code, including that saved in "LeaveHomeSafe" mobile application or shown on mobile applications such as "iAM Smart" or "eHealth", or the QR code shown on their paper vaccination record before they are allowed to enter Y Theatre, Y Studio, Y Platform and Dance Studio of Youth Square starting from 24 February 2022.

For any person whose vaccination record (e.g. non-local vaccination record) or Exemption Certificate does not contain a QR code, or any children aged under 12 not accompanied by an adult, Youth Square must use a specified form to collect the personal particulars of the relevant person and keep the record for 31 days.

Except for exempted persons, anyone who fails to scan the "LeaveHomeSafe" QR code or provide electronic vaccination records or Exemption Certificates will be denied entry. Appeals are made to visitors to follow instructions of on-site staff and reserve more time to enter the venue. Thank you for your co-operation.

For enquiries, please contact us at 3721 8888.

Youth Square – Operations Department

致各租用人:

根據政府於 2022 年 2 月 21 日就「疫苗通行證」具體執行安排公佈的最新指引，由 2022 年 2 月 24 日起，所有人士進入青年廣場 Y 綜藝館、Y 劇場、Y 展覽平台及舞蹈劇場前必須主動出示「電子針卡」或「豁免證明書」及相關二維碼，包括儲存在「安心出行」或透過「智方便」、「醫健通」等流動應用程式展示的二維碼；或以紙本紀錄展示的二維碼，方可進場。

如該進場人士的疫苗接種紀錄（例如在本港以外疫苗接種紀錄）或豁免證明書沒有包含二維碼，或是沒有成人陪同的 12 歲以下的兒童，青年廣場將須使用指明表格收集相關人士的資料，並保存紀錄 31 天。

除獲豁免人士外，未有使用「安心出行」流動應用程式掃描二維碼或未能展示「電子針卡」或「豁免證明書」之人士，將未能進場。懇請各位進入青年廣場時，遵照場內工作人員的指示，並預留較多時間進場，多謝合作。

如有查詢，請致電 3721 8888 查詢。

青年廣場營運部